
PROTOKÓŁ NR 14/2011
POSIEDZENIE ZARZĄDU POWIATU,

które odbyło się w dniu 26. 05. 2011 r. w godz. 10.00 – 11.50.
w Starostwie Powiatowym przy ul. Dąbrowskiego 17 w Wałczu

Obecni na posiedzeniu członkowie Zarządu Powiatu oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności 
(załącznik nr 1 i 2). 

Proponowany porządek posiedzenia przedstawia się następująco:
           1.  Sprawy  organizacyjne.

a) otwarcie posiedzenia,
      b) stwierdzenie quorum,
      c) przyjęcie porządku posiedzenia,
      d) Przyjęcie protokołu Nr 13/2011.
2.  Informacja na temat realizacji budżetu Powiatu Wałeckiego za I kwartał 2011 r.
3.  Informacja na temat realizacji budżetów szkół podległych powiatowi za I kwartał 2011 r.
4.  Zatwierdzenie  arkuszy  organizacyjnych  podległych  powiatowi  na  rok  szkolny 
      2011 – 2012.
5. Informacja na temat planu remontów dróg na terenie Powiatu Wałeckiego.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok.
7.  Sprawy bieżące.
8.  Wolne wnioski i zapytania.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad pkt 1
Sprawy  organizacyjne.

a)   otwarcie posiedzenia,
b)   stwierdzenie quorum,

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył  Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki.
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum (obecni wszyscy Członkowie Zarządu Powiatu). 

Wobec powyższego Zarząd Powiatu może podejmować prawomocne decyzje.  

c) przyjęcie porządku posiedzenia,

Bogdan Wankiewicz
Zaproponował  zmianę  w  porządku  posiedzenia  poprzez  wprowadzenie  punktów  w brzmieniu  
„Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Aktualizacji Planu Gospodarki odpadami  
dla Miasta i Gminy Mirosławiec na lata 2010 – 2013 z perspektywą na lata 2010 – 2017”jako  
kolejny pkt  7,  oraz „Podjęcie  uchwały w sprawie  zaopiniowania  projektu „Aktualizacji  Planu  
Gospodarki Odpadami dla miasta Wałcz na lata 2010 – 2013 z perspektywą do roku 2017” jako pkt 
8 proponowanego porządku posiedzenia. Pozostałe punkty otrzymałyby numerację kolejną.

Wobec  braku  uwag  do  zaproponowanych  zmian  oraz  do  przedłożonego  projektu  porządku  
posiedzenia Zarządu  Starosta poddał niniejszy pod głosowanie.

W wyniku głosowania porządek posiedzenia Zarządu Powiatu  został przyjęty jednogłośnie.



d) przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 13/2011.

Wobec braku uwag do protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 13/2011 z dnia 11 maja 2011 r.

Starosta poddał niniejszy pod głosowanie.

W  wyniku  głosowania  protokół  z  posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nr  13/2011  został  przyjęty  
jednogłośnie.

Ad pkt 2
Informacja na temat realizacji budżetu Powiatu Wałeckiego za I kwartał 2011 r.
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczyła Maria Morawicz – Skarbnik Powiatu w/m.

Maria Morawicz
Poinformowała, że w przedstawionej informacji zawarte są dochody, wpływy i wydatki. Budżet 
powiatu za I kwartał kończy się nadwyżką w wysokości 1 831 146 zł. Nie wykonano dochodów 
jeżeli chodzi o PIT – za okres 3 miesięcy budżet powiatu otrzymał z Ministerstwa  Finansów kwotę 
1 157,2 tys. zł,  tj. 20% wielkości planowanej, natomiast z podatku od osób prawnych (CIT) od 
Urzędów Skarbowych 74,9 tys. zł tj. 37,5 % wielkości planowanej. 

Bogdan Białas
Zapytał, z czego wynika ta nadwyżka?

Maria Morawicz
Odpowiedziała, że wynika to z faktu, że wydatki są niższe niż wcześniej zakładano – 3/12 środków 
nie  zostało  wydatkowanych.  Ponadto  środki  na  inwestycje  uzyskane  z  innych  źródeł   zostały 
wykonane w wysokości  536,0 tys. zł tj. 3,7% przy planowanej kwocie 7 220,6 tys. zł. 

Jerzy Goszczyński
Jak  zapowiada  się  II  kwartał?  Zaznaczył,  że  do  budżetu  nie  wpływają  żadne  środki  z  tytułu 
sprzedaży majątku Powiatu a wydatki związane z utrzymaniem lokali wchodzących w jego skład 
ciągle się kumulują. 

Maria Morawicz
Powiedziała,  że nawet  jeżeli  otrzymamy środki  finansowe z tytułu sprzedaży mienia po byłym 
Szpitalu  Powiatowym  to  kwota  900  tys.  zł  jest  już  zagospodarowana  w  projekcie  budżetu. 
Pozostałych 300 tys. zł nie można wydatkować. Zwróciła również uwagę, że z miesiąca na miesiąc 
rosną odsetki od zaciągniętych kredytów, a kwoty te nie były planowane w budżecie, ponieważ nie 
można było przewidzieć jakie będą to koszty.

Jerzy Goszczyński
Zapytał jaka jest różnica pomiędzy planowanymi odsetkami a ich teraźniejszą wysokością?

Maria Morawicz
Odpowiedziała, że różnica będzie wynosić ok. 50 – 100 tys. zł.



Bogdan Wankiewicz
Zapytał ile środków znajduje się na lokacie Powiatu?

Maria Morawicz
Powiedziała, że na lokacie znajduje się ok. 5 mln zł.

Bogdan Wankiewicz
A jak ta lokata jest oprocentowana?

Maria Morawicz
Odpowiedziała, że oprocentowanie na lokacie znacznie niższe w porównaniu do kredytów. 

Bogdan Wankiewicz
Powiedział, że najprawdopodobniej II półrocze również zakończy się nadwyżką, być może nawet 
większą. Zapytał, czy z tytułu termomodernizacji wpłyną do budżetu jeszcze jakieś środki?

Zbigniew Wolny
Odpowiedział,  że  środków  tych  będzie  niewiele.  Do  rozliczenia  pozostały  74  tys.  zł  i  są  to 
najprawdopodobniej pieniądze, które należą się powiatowi. 

Po przeprowadzonej dyskusji i wobec braku dalszych uwag Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację 
na temat realizacji budżetu Powiatu Wałeckiego za I kwartał 2011 r.

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3
Informacja na temat realizacji budżetów szkół podległych powiatowi za I kwartał 2011 r.
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczył Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw  
Społecznych w/m.

Józef Kropielnicki
Powiedział, że wysokość otrzymanej subwencji na I kwartał  wynosi 5 237 482 zł. Plan zakładał 
wydatki w wysokości 4 807 000 zł, a wydatkowano 4 767 389 zł – zaoszczędzono ponad 40 tys. zł.  
Środki wydatkowane były przez szkoły i placówki oświatowe w sposób prawidłowy. W niektórych 
z  nich  subwencja  została  przekroczona  jak  również  zmniejszona  w  niektórych  przypadkach. 
Przekroczenia  wynikały z  realizowanych  zadań,  które  zlecane  były dodatkowo.  Uchwałą  Rady 
Powiatu przyjęto budżet w wysokości przyznanej subwencji przez Ministerstwo Finansów tj. 16 
752 578 zł na następujące zadania:

1. ZS Nr 1 – 2 940 000 zł,
2. ZS Nr 2 – 2 170 000 zł,
3. ZS Nr 3 – 3 720 000 zł,
4. ZS Nr 4 RCKU – 3 360 000 zł,
5. II LO – 1 890 000 zł,
6. PPP – 812 000 zł,
7. PODN  – 98 000 zł,
8. Biblioteka  – 169 000 zł,
9. Oświata niepubliczna – 934 000 zł,
10. Kultura  – 40 000 zł,
11. Sport  – 80 000 zł,



12. Pozostała działalność – 96 000 zł,
13. Rezerwa  – 453 318 zł.

Ponadto  nawiązał  do  omawianej  informacji  na  ostatnim  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  dot. 
harmonogramu prac remontowych w szkołach. Ogólnie rzecz biorąc planuje się przeznaczyć kwotę 
1 088 000 zł na remonty w placówkach oświatowych, m.in. na remont dachów oraz na podjazd. 

Jerzy Goszczyński
Powiedział, że wspomniany harmonogram remontów został wstępnie przyjęty, natomiast każdy z 
omawianych  w  harmonogramie  punktów  będzie  uwalniany  na  wnioski  dyrektorów  placówek 
oświatowych i oczywiście w miarę możliwości finansowych.

Tadeusz Łożecki
Wracając  do  tematu  wyraził  zadowolenie,  że  wykonanie  budżetu  za  I  kwartał  jest  na  dobrym 
poziomie. Jednak jeśli chodzi o dochody własne tychże placówek, to nie wiadomo jak ułożą się one 
w dalszej części roku. Przy wydatkach, jakie poniosły szkoły w I kwartale, przy zmniejszonych 
dochodach własnych, Zarząd będzie musiał je wspomagać za pomocą środków pochodzących z 
subwencji.

Józef Kropielnicki
Powiedział, że takie zagrożenie faktycznie może wystąpić.

Tadeusz Łożecki
Na przykładzie Zespołu Szkół Nr 1 powiedział, że jest to bardzo prawdopodobne, ponieważ szkoła 
ta zaplanowała wykonanie na poziomie 840 000 zł, natomiast rzeczywiste wykonanie planu wynosi 
978 157 zł. 

Józef Kropielnicki
Poinformował,  że szkoła ta  dostała środki finansowe bezpośrednio z  Ministerstwa Sportu,  więc 
wykonanie planu za I kwartał znajduje się na takim a nie innym poziomie. 

Maria Morawicz
Zapytała, czy jeśli chodzi o wykonanie planu za I kwartał ZS Nr 1, to są tam ujęte również środki  
Szkoły Mistrzostwa Sportowego?

Józef Kropielnicki
Odpowiedział, że nie – zostały one wydzielone. W kwocie 978 157 zł zawarte są środki przekazane 
z  subwencji  na  funkcjonowanie  Internatu,  a  kwoty  te  wynosiły  ok.  30  tys.  zł  na  miesiąc.  
Przekroczenie wynosi ok. 138 tys. zł.

Jerzy Goszczyński
Zapytał skąd wzięła się kwota 1 408 072,23 zł jeśli chodzi o wydatki ZS Nr 1, czy jest to kwota 
rozpisana na cały rok?

Józef Kropielnicki
Odpowiedział, że kwota ta dotyczy również wydatków za Internat i obejmuje wydatki związane 
m.in. z zakupem energii i wody, gdzie w m-cu marcu zobowiązania te wynosiły aż 81 225,77 zł. 

Tadeusz Łożecki
Zwrócił uwagę, że opłaty w takiej wysokości nawet jeśli chodzi o Internat to jest to duża przesada, 
mimo że energia oraz woda są coraz droższe. 



Po przeprowadzonej dyskusji i wobec braku dalszych uwag Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację 
na temat realizacji budżetów szkół podległych powiatowi za I kwartał 2011 r.

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 4
Zatwierdzenie arkuszy organizacyjnych szkół podległych powiatowi na rok szkolny 2011 –  
2012.
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczył Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw  
Społecznych w/m.

Józef Kropielnicki
Przedstawił  zbiorcze  zestawienie  danych  zawartych  w arkuszach  organizacyjnych  szkół  na  rok 
2011/2012,  które  określają  liczbę  oddziałów,  uczniów,  nauczycieli  oraz  liczbę  pracowników 
administracyjnych i obsługi w poszczególnych szkołach. Kształtuje się to w następujący sposób:
Zespół Szkół Nr 1: 16 oddziałów, 385 uczniów, 43 nauczycieli, pracownicy administracyjni – 5/1/, 
pracownicy obsługi – 9,5/3/;
Zespół  Szkół  Nr  2:  12  kierunków,  17  oddziałów,  424  uczniów,  30  nauczycieli,  pracownicy 
administracyjni – 3 etaty oraz ½ etatu informatyka, pracownicy obsługi – 5 etatów;
Zespół Szkół Nr 3: 6 kierunków Technikum Zawodowego, 18 zawodów w ZSZ, 32 oddziały, 699 
uczniów, 50 nauczycieli, pracownicy administracji – 6/1/, pracownicy obsługi – 11/4/;
Zespół Szkół Nr 4 RCKU: 9 kierunków w tym 1 szkoły policealnej, 26 oddziałów w tym 2 szkoły 
policealnej,  653  uczniów,  51  nauczycieli,  pracownicy  administracyjni  –  4  etaty  oraz  ½  etatu 
opiekuna Orlika, pracownicy obsługi – 6 etatów oraz 2 etaty dla konserwatora i kierowcy;
II  Liceum  Ogólnokształcące:  13  oddziałów,  341  uczniów,  29  nauczycieli,  pracownicy 
administracyjni – 3 etaty, pracownicy obsługi – 4,7 etatu (5 osób).

Po przeprowadzonej dyskusji i wobec braku dalszych uwag Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził arkusze  
organizacyjne szkół podległych powiatowi na rok szkolny 2011 – 2012.

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 5
Informacja na temat planu remontów dróg na terenie Powiatu Wałeckiego.
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczył Andrzej Ozdoba– Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w  
Wałczu.

Jerzy Goszczyński
Poprosił o dodatkowe informacje jeśli chodzi o przedstawioną informację na temat remontu dróg 
oraz o poinformowanie, które z nich są w trakcie realizacji, lub zostały już zrealizowane.

Andrzej Ozdoba
Wyjaśnił, że masa bitumiczna pozyskiwana jest z Piły, co prawda były zamiary otwarcia takiego 
punktu na miejscu, natomiast wiadomo już, że w tym roku nie będzie to możliwe. Do remontów 
wykorzystywana jest  masa bitumiczna na zimno z uwagi  na to,  że jest  o wiele tańsza,  a która 
niestety nie zawsze się sprawdza. Ponadto powiedział, że w ubiegłym tygodniu zakończono prace 
na odcinku Rudki – Lubno. Na chwilę obecną rozpoczęto prace na odcinku Piecnik – Golce oraz 
Karsibór – Kłębowiec – występują tam siatki spękań, które powodują, że mimo wykonywanych 
remontów,  w wyniku  ulewnych  deszczy prace  te  trzeba  powtarzać  co  jakiś  czas.  W następnej 



kolejności najprawdopodobniej przeprowadzony będzie remont na odcinku Chwiram – Różewo o 
co zabiega Wójt Gminy Wałcz. W najbliższej przyszłości zakończą się także prace remontowe w 
Róży Wielkiej oraz w Dzikowie. Zakończono już remonty Patcherem i z uwagi na płytkie dziury 
oraz  złuszczenia  remontowana  będzie  nawierzchnia  w  miejscowości  Jeziorki,  Przelewice  oraz 
Strączno. 

Jerzy Goszczyński
Zwrócił uwagę, że niedokończony jest jeszcze odcinek w okolicach Miłogoszczy, gdzie również 
występują dosyć płytkie dziury.

Andrzej Ozdoba
Powiedział, że generalnie odcinek ten będzie wykonywany własnymi siłami czyli masą na gorąco, z 
uwagi  na to,  że  należy jak  najwięcej  srodków skumulować na  zabiegi  utrzymaniowe takie  jak 
powierzchniowe utrwalenie. Jest to metoda dosyć dobra i sprawdzona chociażby na przykładzie ul. 
Jeziornej w Tucznie. 

Tadeusz Łożecki
Zwrócił uwagę, że na wszystkie remonty ujęte w planie Powiat nie ma środków finansowych. 

Andrzej Ozdoba
Powiedział, że na niektóre z nich zaplanowane są środki w budżecie Powiatowego Zarządu Dróg.

Tadeusz Łożecki
Zapytał, czy na 100% zaplanowanych prac są zaplanowane środki finansowe?

Andrzej Ozdoba
Odpowiedział, że nie tym bardziej jeśli chodzi o prace bitumiczne. 

Tadeusz Łożecki
Zapytał, jak wygląda sytuacja z wykaszaniem poboczy?

Andrzej Ozdoba
Powiedział,  że  w  przyszłym  tygodniu  wraca  pracownik,  który  się  tym  zajmuje.  Sprzęt  jest 
przygotowany, więc nic nie stoi na przeszkodzie aby zacząć koszenie. 

Bogdan Wankiewicz
Zapytał, czy nikt nie może go zastąpić?

Andrzej Ozdoba
Powiedział, że tylko ten pracownik ma takie uprawnienia. Tylko ten pracownik ma uprawnienia do 
poruszania się ciągnikiem. 

Bogdan Wankiewicz
Podkreślił,  że  na  przyszłość  trzeba zadbać  o to,  żeby była  osoba,  która  mogłaby zastapić  tego 
pracownika w razie potrzeby. 

Bogdan Białas
Zwrócił uwagę na coroczny problem związany z odśnieżaniem – należy zacząć rozmawiać na ten 
temat już teraz. 



Po przeprowadzonej dyskusji i wobec braku dalszych uwag Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację  
na temat planu remontów dróg na terenie Powiatu Waleckiego.

Niniejsza informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 6
Podjęcie uchwały Nr 35/14/2011 w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok.

Wobec braku uwag Członków Zarządu do przedłożonego projektu uchwały Starosta poddał niniejszy pod  
głosowanie.

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął  uchwałę Nr 35/14/2011 w sprawie zmian w  
budżecie na 2011 rok.

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 7
Podjęcie  uchwały  Nr  36/14/2011  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  „Aktualizacji  Planu  
Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy Mirosławiec na lata 2010 – 2013 z perspektywą na 
lata 2010 – 2017”.

Wobec braku uwag Członków Zarządu do przedłożonego projektu uchwały Starosta poddał niniejszy pod  
głosowanie.

W  wyniku  głosowania  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr  36/14/2011  w  sprawie  
zaopiniowania projektu „Aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy Mirosławiec na 
lata 2010 – 2013 z perspektywą na lata 2010 – 2017”.

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 8
Podjęcie  uchwały  Nr  37/14/2011  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  „Aktualizacji  Planu  
Gospodarki Odpadami dla Miasta Wałcz na lata 2010 – 2013 z perspektywą do roku 2017”.

Wobec braku uwag Członków Zarządu do przedłożonego projektu uchwały Starosta poddał niniejszy pod  
głosowanie.

W  wyniku  głosowania  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr  37/14/2011  w  sprawie  
zaopiniowania projektu „Aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Wałcz na lata 2010 – 2013 
z perspektywą do roku 2017”.

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 8 do protokołu.



Ad pkt 9
Sprawy bieżące.

Zarząd Powiatu rozpatrzył wnioski i pisma skierowane do Zarządu Powiatu, mianowicie:

1. Pismo Zespołu Szkół Nr 4 RCKU w Wałczu z dnia 19.05.2011 r. w sprawie dofinansowania 
z  budżetu  Powiatu   działań  związanych  z  pracami  nad  projektem w ramach  Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki Działanie 9.2 Podniesienie jakości i atrakcyjności kształcenia 
zawodowego  w  kwocie  36  000  zł.  Projekt  jest  wart  240  000  zł  z  przeznaczeniem na 
dodatkowe zajęcia i kursy dla 160 uczniów a wniosek na jego realizację zostanie złożony w 
drugim kwartale br. po ogłoszeniu konkursu przez Wojewódzki Urząd Pracy w Szczecinie. 
Projekt ten będzie realizowany w roku szkolnym 2011/2012.
Zarząd  Powiatu  wstępnie  wyraził  zgodę  na  dofinansowanie  projektu,  jednak  ostateczna 
decyzja zostanie podjęta po konsultacji z Radcą Prawnym w/m.

2. Pismo Wydziału Administracyjno – Gospodarczego w/m z dnia 23.05.2011 r. dot. zwrotu 
nadpłaconej  kwoty  za  zużycie  energii  elektrycznej  przez  firmę  PPHU  Gastronomik  p. 
Dariusza Zycha w wysokości 2 259,92 zł netto. Niniejszy zwrot został rozliczony poprzez 
sukcesywne pomniejszanie bieżących należności. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z niniejszym pismem nie wnosząc do powyższego żadnych 
uwag – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

3. Postanowienie z Wydziału Architektury i Budownictwa w/m nr AB. 6740.28.2011 z dnia 12 
maja  2011 r.  w sprawie  podjęcia  postępowania  administracyjnego  w sprawie  udzielenia 
decyzji  o  pozwolenie  na  docieplenie  ścian  zewnętrznych  budynku  położonego  przy  ul. 
Dworcowej 17 w Wałczu.
Zarząd Powiatu zapoznał  się  z  niniejszym postanowieniem nie wnosząc do powyższego 
żadnych uwag – stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

4. Decyzja nr 105/2011 z Wydziału Architektury i Budownictwa w/m z dnia 12 maja 2011 r. 
dot.  sprawy  nr  AB.  6740.28.2011  o  zatwierdzeniu  projektu  budowlanego  i  udzielenia 
pozwolenia na wykonanie robót budowlanych  polegających na termomodernizacji  ścian 
zewnętrznych budynku mieszkalnego wielorodzinnego w Wałczu przy ul. Dworcowej 17.
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  niniejszą  decyzją  nie  wnosząc  do  niej  żadnych  uwag  – 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

5. Pismo  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Wałczu  z  dnia  16  maja  2011  r.  informujące  że 
przyznana dotacja celowa na 2011 r. na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za 
bezrobotnych bez prawa do zasiłku zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w 
Wałczu w wysokości 1.475.000,00 zł nie zabezpieczy do końca roku potrzeb na ten cel. Od 
stycznia do maja br. została wydana kwota 874.731,89 zł, a pozostałe środki w wysokości 
600.054,65 zł wystarczą na uregulowanie należnej składki na ubezpieczenie zdrowotne za 
m-c VI, VII i VIII br. Zabraknie środków na opłacenie składek w okresie od września do 
grudnia a brakującą kwotę szacuje się na ok. 800 tys. zł. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z niniejszym pismem oraz przekazał go do Wydziału Promocji 
i Rozwoju Powiatu w/m w celu przygotowania pisma do Wojewody Zachodniopomorskiego 
o przekazanie brakujących środków. 

6. Pismo Członka Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 18 maja 2011 roku w 
sprawie wydania opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego 
zatwierdzonego przez Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego w dniu 18 maja 2011 w 
sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Szczecinie,  dla  którego  organem  założycielskim  jest  Samorząd  Województwa 



Zachodniopomorskiego. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z projektem uchwały nie wnosząc do powyższego żadnych 
uwag, jednocześnie opiniując go pozytywnie.

7. Pismo Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w/m z dnia 25.05.2011 r. wraz z protokołem 
zespołu  doradczo  –  konsultacyjnego  w  sprawie  ofert  organizacji  pozarządowych  na 
realizację zadań Powiatu Wałeckiego. 
Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek pozytywnie przyznając dofinansowanie wg propozycji 
zespołu  doradczo  –  konsultacyjnego  z  przeznaczeniem  na  zadania  określone  w  
poszczególnych wnioskach – stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad pkt 10
Wolne wnioski i zapytania.

Wobec braku głosów w pkt ”Wolne wnioski i zapytania” i wobec wyczerpania porządku posiedzenia  
Starosta o godz. 11.50 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu Nr 14/2011.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:                                 Zarząd Powiatu:
                                                             
Emilia Łuczak              Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki

                                                       Jerzy Goszczyński – Wicestarosta Wałecki

                                                                              Tadeusz Łożecki – Członek Zarządu Powiatu




